
Afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling 6, Østjysk Bolig

Dato og tidspunkt: 31. maj 2023

Tilstede: Muhammad, Sonya, Magnus, Hannan, Abdinasir, Alex

Referent: Magnus

Ordstyrer: Alex

Dagsorden
1. Valg af referent
2. Valg af ordstyrer
3. Godkendelse af referat
4. Djurs Sommerland MC, Hanan, Rasul, Sonya, Abdinasir.

a. I juni lukker parken kl 18, i Juli kl 20. Det aftales at turen er d. 17/6.
b. billetsalg fredag ?/6 kl ? Dette bliver aftalt af udvalget.
c. MC bestiller, Sonya henter billetter.
d. Rasul laver Nr. system, til salgsdagen.
e. Kun mobilepay.
f. 50kr børn (under 15 år) 100kr (over 15 år) bus 50kr pr voksen børn gratis.
g. Mobilepay skal være klar! bus betales sammen med billetter.
h. Kun beløbet i mobilepay og en liste med adressen + antal voksne og børn.
i. Der tjekkes sygesikring og noteres ikke navn, kun pris, nedskrives.
j. Sonya spørger boligforeningen om hvordan vi kan tjekke beboere bopæl og ikke

bruger gamle sygesikring..
k. Bus bliver bestilt efter tilmelding.

5. Kulturfest (Eid-fest) Hanan, Rasul, MC.
Den vare 3 dage (29/06,30/6,1/7)
100.000kr er muligvis for lidt. MC har talt med ham som plejer at stå for det, han

har alt udstyr også madvogn med køleskab.
Vi skal ikke tjene på kulturfesten. Billig mad som vi selv laver
Ingen private salg - umiddelbart ingen foreninger.



ungerådet + lommepenge børn til salg af mad/eller frivillige som får honorar.
Udfordringer ved at stå for alt mad: penge i klemme fordi vi skal indkøbe alt og står tilbage med
rester. Samt nogle skal have honorar.
Vi kan sende en besked til Ab mail og spørge, hvilke foreninger der vil være med til at lave mad.

Udfordringer ved at inddrage foreninger: mad som ikke passer ind i området og det kan være
presset med tid.

Udvalget har bestemt at vi selv står for indkøb af mad og salg. Dem som har været med til salg
skal have honorar.

Udvalget finder nogen, som vil sælge mad og andet.

Cæcilie skal skrive til drift, om rekvisition til stærk strøm til “Bauner”

Ungerådet inddrages til at hjælpe med kulturfesten.

Vi Mødes d. 21 juni til nyt AB-møde.

6. Input til den boligsociale helhedsplan (Abdinasir er stand-in for mig)
Input til lokalbestyrelsen i den boligsociale helhedsplan.

Flere inddørsaktiviter/udendørs aktiviteter, multibane, bordtennis, fodbold.
beboer rådgiver.
Vi skal have tilbud som er åbne for beboerne, da det er beboerne som

betaler ⅓.
Stor tydelighed på SoMe om arrangementer
Er der en plan for skalering?
Fokus på at få fædre indsats i opdragelse.
bydelsmøder.

7. Færdigfest (v. Magnus) 22/6
a. boligsocial bidrager med 5000. afdelingsbestyrelsen 10000kr.

afdelingsbestyrelsens bidrag hæves til 15000kr, hvis der er budget til det. Hvis
pengene ikke bruges, så får vi pengene tilbage.

8. Vi i afdelingsbestyrelsen, støtter beboerne i brabrand boligforening i deres kamp for deres
boliger

Punkterne flyttes til næste møde:
9. Beslutningsprocedurer (v. Muhammed)
10. Information: Møde med ny forretningsfører for Østjysk Bolig.



11. Information: Grundlovstale i Gellerup.


